

\$1 OFF
ANY LIFE CHOICES PRODUCT



1\$ de rabais
sur les produits Life Choices



RETAILER: LIFE CHOICES NATURAL FOODS will reimburse you the face value of this coupon plus 8 cents handling for coupons redeemed in accordance with this offer. Invoices proving purchase of sufficient stock to support coupon submissions must be provided upon request. Consumers are limited to one coupon per purchase and are responsible for all taxes. Cash value is .0001 cents. Send all coupons to: **LICH/Universal, Unit 7-262, 91 Rylander Blvd., Scarborough, Ontario, Canada M1B 5M5.**

AU DÉTAILLANT : Life choices Natural Foods Corp. remboursera la valeur de ce coupon plus 8¢ pour les frais de manutention. Des factures indiquant les achats de produits suffisants pour cette promotion, pourraient être réclamées sur demande. Offre limitée de un (1) coupon par achat, les taxes sont en sus. Pour réclamation, envoyé ce coupon à : **LICH/Universal, Unit 7-262, 91 Rylander Blvd., Scarborough, Ontario, Canada M1B 5M5.**

Limit one Coupon per Purchase. Offer valid in Canada only. Coupon Expires: October 10, 2011.

Limite de un coupon par achat. Offre valide au Canada seulement. Valable jusqu'au 10 Octobre 2011.



www.lifechoicesfoods.com